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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona č. 128/2000 
Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    8  
 
 

 
Příspěvek do 20. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 01.07.2015  
 
Zápis č. 5 z jednání komise dopravy ze dne 1. 6. 2015 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - Starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Jiří Kovář - Vedoucí odboru 

 
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města je předložen návrh k projednání zápis z jednání komise dopravy ze dne 1. 6. 2015. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   závěry z jednání komise dopravy ze dne 1. 6. 2015 v bodech ....., 
schvaluje  body … a neschvaluje  body ...........dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 8. 7. 2015 (OD) 
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Zápis č.5/2015 
 

z jednání komise dopravy, konaného dne 1. 6. 2015 v e velké zasedací místnosti 
MěÚ Kuřim od 18,30 hod. 

 
 
Přítomni za komisi dopravy: 
dle prezenční listiny, která je přílohou tohoto zápisu. V době zahájení schůze v 18,30 hod. bylo 
přítomno 13 členů komise a tajemník. Komise byla usnášeníschopná. Jednání komise se dále 
zúčastnil Mgr. Ing. Sukalovský a PaedDr. David Holman. 
 
Ing. Pančík, pí Můčková, p. Štěpánek, p. Nováček, Mgr. Vítek, p. Kupčík, Mgr. Polizer, Ing. Vrabec, 
p. Kubíček, Ing. Krčma, Ing. Kotek, Mgr. Ing. Němečková, Ing. Pazourek 
Dále: Ing. Kovář 
Hosté: Mgr. Ing. Sukalovský, PaedDr. David Holman. 
 
 
Program jednání: 
Komise schválila program jednání, předložený předsedou komise Ing. Pančíkem. 
Hlasováno: 13 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
1. Žádost o stanovisko k projektové dokumentaci pro akci „Stavební úpravy areálu Neuman el. s.r.o. 
Komise dopravy doporučuje projekt dle projektové dokumentace. 
Hlasováno: 13 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
2. Žádost o vyjádření k umístění stavby a stavebnímu povolení pro jezdecký klub 
2.1Komise dopravy doporučuje realizovat záměr dopravní infrastruktury ve složení jednopruhová 
komunikace s výhybnami pro největší navrhované vozidlo se současným zřízením samostatné pěší 
trasy 
Hlasováno: 11 pro, 2 se zdrželi. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
2.2. Komise dopravy žádá o doplnění projektové dokumentace pro předpokládaný způsob řešení 
statické dopravy při mimořádných akcích. 
Hlasováno: 13 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
2.3. Komise dopravy doporučuje vyřešit parkovací místa s ohledem na bezpečný provoz cyklistů tak, 
aby nebyla přímo připojena na komunikaci. 
Hlasováno: 12 pro, 1 proti. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
3. Řešení dopravní situace a dopravního značení v rámci realizace akce „Kuřim-průtah“ 
Komise dopravy doporučuje značku C4A u tunýlku vynechat. 
Na křižovatce Jánská x Brněnská vynechat značky C2C a C2B. 
Značku A10 doplnit na úpatí křižovatky Jánská x Brněnská. 
Komise dopravy dále doporučuje upravit signální plán (ulice Tyršova) jen na výzvu. 
Hlasováno: 13 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
Ve 20:35 odešla Mgr. Němečková 
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4. Řešení křižovatky I/43xII/386 
Komise dopravy doporučuje realizovat projekt křižovatky II/386xI/43 dle předložené situace. 
Hlasováno: 12 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
5. Různé 
Komise dopravy doporučuje požádat Ministerstvo dopravy o zaslání rychlíkového jízdního řádu na rok 
2016 
Hlasováno: 12 pro.  
Návrh byl p řijat. 
 
 
 
 
 
 
 
Jednání komise dopravy bylo ukončeno ve 21,00 hod. 
Zapsal: Kovář 
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